
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 27. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 483
Ministeren har, i forbindelse med den mundtlige besvarelse af §20 spm. nr. S
1095 i folketingssalen den 26. april 2017 om at fratage handicappede og
gangbesværede nem adgang til nye huse, udtalt, at man vil påføre den enkel-
te husejer en væsentlig udgift, når der skal etableres niveaufri adgang til enfa-
miliehuse og at det ikke skulle være dyrere at etablere niveaufri adgang på et
senere tidspunkt. Hvilke beregninger lægger ministeren til grund for henholds-
vis udtalelsen om, at det vil medføre en væsentlig udgift til husejeren at etab-
lere niveaufri adgang samt udsagnet om, at det ikke skulle være dyrere at
etablere niveaufri adgang senere, og hvor stor en procentdel af totalomkost-
ningerne ved opførsel af et enfamiliehus udgør de gennemsnitlige omkostnin-
ger til etablering af niveaufri adgang?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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